
ZIENSWIJZE: Waterberging de Brink

Blaricum/Laren, 13 september 2023

Geachte commissieleden R&l van de gemeenteraad van Laren,

Dank dat ik in de gelegenheid wordt gesteld om als Blaricummer gebruik te maken van
spreekrecht over het onderwerp Waterberging op de Brink. Uw griffier zei dat het minder
vaak voorkomt dat iemand van buiten de gemeente van spreekrecht gebruik maakt.

Mijn naam is Maarten van Luttervelt. Ik ben landschapsarchitect en in de hoedanigheid als
ruimtelijk vorrngever dit jaar geïnformeerd over de planvorming rond de Larense
waterbergingsproblematiek. Na mijn bezoek aan ie voorlichtingsavond op 2 februari in het
Brinkhuis heb ik gebruik gemaakt van de enquète en daarbij mijn visie met de naam
Coeswaerde Cascade’ ingebracht.

De visie onderscheidfich van de anderen plannen, doordat het pleit voor het zichtbaar
houden van het wateroppervlak de Coewaerde met zichtassen bij de keuze van een
verdiepte ligging. Immers met een ring van moerasbeplanting om de te verdiepen vijver
dreigt met name zomers de vijver uit net zicht te raken. Als voorstander van oplossing voor
een verdiepte ligging wachtte ik in april het raadsbesluit met de keuze voor de verdiepte
ligging af, om de toen hectische verlopen procedure niet te beïnvloeden.

Daarna heb ik mjn visie uitgewerkt en gepresenteerd bij het Team karen Regenklaar. Zij
waren en zijn enthousiast, maar mijn pianvisie ging hun mandaat te boven! Vandaar mijn
zienswijze bij u vanavond om ‘Coeswaerde Cascade te betrekken Dij de uitwerking. De
integrale visie s door de griffier als bijlage te vinden in de stukken van vanavond.

Ir het definitieve ontwerp van het Team ziet u onder meer hekwerken afkomstig uit
‘Coeswaerde Cascade’ bij de kruising van de Brink. Mijn pleidooi: Maak van de nood een
deugd door de vijver tot aan de Brinkzijde iets te vergroten, zodat zelfs verkeer dat de
kruising passeert het wateroppervlak kan zien doorheen een transparant hekwerk, met
een cascadernuur eronder. Hemelwater kan dan z’ de vijver invallen. Zie de otomontage
in de bijlage. De afstand van de vijverbak tot bomen blijft gevrijwaard rot 7 mete.

Om het beelu af te maken stel ik voor aan ae overkant van de Brink een tweede hekwerk
te plaatsen om zo als entree te markeren omdat het dan iijkt dat je over een singel de
Brink oprijdt richt-ing het centrum naar net evenend.

De introductie van de twee hekwerkeri zjn een verwijzing naar het verleden. Ze vormen
tezamen het uorspronkelijke bruggetje over oe Coeswaerde en de cascade is de overstort.
immers ook een eeuw geleden was er al wateroverlast en ook ijspret op de Brink!

Met deze zienswijze hoop ik op uw steun bi de uitwerking als ‘Kers op de taart’ van het
goede werk van Team Laren Regenaar.

Ik dank u voor uw aandachL

Maarten van Luttervelt * Ruimtelijk vorrngever *




